
3000 mesh of Talcum powder

产品名称 3000 mesh of Talcum powder

公司名称 佛山市鸿德信电子有限公司

价格 5000.00/个

规格参数

公司地址 三水区西南街道广海大道东8号1005

联系电话  18924563928

产品详情

1.Introduction  Talc is a kind of of magnesite silicate minerals, mainly containing magnesium oxide and

silicon dioxide. The color of this product is white, gray. Aggregate usually is in coarse or fine squamose

from and dense lump form. Density as follows: 2.58 to 2.83 hardness: 1.0 with pearls or oily luster,

satiny touching, translucent or transparent, heated to 600 ? water begin to evaporate and discharge

completely when 880 ? to 970 ? . And it become enstatite.

2.FeatureTalcum powder has some excellent physical and chemical properties,such as the lubricity,fire resistance, acid resistance, insulation, high melting point, good covering power and soft, goodluster, strong adsorption force and etc .

1.引言

滑石粉是菱镁矿硅酸盐矿物，主要包含氧化镁和二氧化硅。 该产品的颜色是白色，灰色。
骨料通常为粗或细鳞状，密集块状。 密度如下：2.58至2.83硬度：1.0，具有珍珠或油性光泽，有缎子感
，半透明或透明，加热到600℃时，水开始蒸发并在880到970℃时完全排出。 变成顽石。

2.功能

滑石粉具有良好的理化性能，如润滑性，耐火性，耐酸性，绝缘性，熔点高，覆盖力好，柔软，光泽好
，吸附力强等。
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